
 

 

Referat fra 

Ekstraordinær generalforsamling i  

Grundejerforeningen Stangkjær 
 

Tirsdag, 2024-05-14, kl. 19 i Kulturhuset, Flodvej 68, Smørum 

 

20 stemmeberettigede var mødt frem. 

Der var 15 gyldige fuldmagter med til afstemning. 

 

 

Formanden bød velkommen og præsenterede dagsordenen. 

 

Emnet for denne ekstraordinære generalforsamling er afstemning om 2 uafhængige forslag om fældning 

af træer på grundejerforeningens arealer. 

 

Ad 1 - valg af dirigent: 

Bestyrelsen foreslog Gunnar Rasmussen som dirigent. Dirigent blev valgt uden modforslag. 

Dirigenten modtog valget, takkede og konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling var lovlig 

og rettidigt indkaldt. 

 

Ad 2 - Forslag fra medlemmer 2 stk. 

Der blev stemt om hvert af forslagene individuelt. 

Begge forslag er fremsat af: Peer Bisgård, Rørkær 34, Lene Bisgaard, Rørkær 35, Steen Knudsen, Stenkær 

20, Lars Justesen, Stenkær 24 og Kim Fisker, Rørkær 37. 

 

Formanden gennemgik de to forslag og kom med en tolkning af afstandsreglen. 

Bestyrelsen fortolker begge forslag sådan, at det kun er matrikler, der ligger indenfor 15 meter fra det 

givne træ, der kan anmode om fældning. 

 

Som hovedregel vil der blive genplantet samme sted iht. Forslagene, bestyrelsen vil dog fortolke det 

sådan, der ikke nødvendigvis plantes et nyt træ samme sted, hvis området indgår i en anden plan for 

beplantning i det aktuelle område. Uden en sådan plan genplantes der. 

 

Bestyrelsen mener p.t., at der er 3 træer, der omfattes af forslag A. 

 

Der var en diskussion i forsamlingen omkring træer og argumentation for og imod forslag A inden 

afstemningen. 

 

Forslag A:  

For:   28 

Imod:  7 

Blank:   0 

Vedtaget:   JA. 

 

Forslag B blev gennemgået, herunder de 5 medsendte argumenter mod Ær/Ahorn. I øjeblikket vil 

forslaget omfatte ca. 6 træer iht. nogle af de fremmødte. 



 

 

Bestyrelsen mener ikke, at de 3 argumenter om biodiversitet er relevante, da foreningens områder ikke 

er “vild skov”. 

Der var en del diskussion i forsamlingen omkring Ahorn/ær, beskæring og frøspredning. 

 

Forslag B: 

For:     21 

Imod:    12 

Blank:   2 

Vedtaget:  JA 

 

Eventuelt:   

 

Grus på stierne - det er endnu ikke sat i gang. 

 

Der blev spurgt, om ikke det var rimeligt at dem der ønskede træer fældet selv skulle betale for det.  

 

Bestyrelsens holdning er, at hvis der pålægges foreningen opgaver, så er det ikke grundejerne der skal 

udføre eller betale for opgaverne.  Det vil Grundejerforeningen stå for.  

Træerne vil iht. både forslag A eller B kun blive fældet, hvis der er blevet anmodet herom, og hvis 

træerne er inden for rammerne af de to forslag. 

 

Formanden takkede for et godt møde. 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Rasmussen     Carsten Hansen 

 

 

 

Dirigent      Referent 


